
In 2024 hebben wij kunststofkozijnen met tripple glas laten plaatsen. Ons was erop gewezen dat er 
in Groningen subsidie was voor deze maatregel vanuit de overheid. 
Nu lees ik dat onze maatregelen niet gehonoreerd worden. Nu vind ik dat wij vals voorgelicht zijn 
om ons een bot voor te hangen waar we dus nooit aan kunnen komen. Wij hebben rond de 
26.000,00 euro uitgegeven in de veronderstelling dat wij daar 50% van terug konden krijgen via de 
subsidie regeling. 
Dat is natuurlijk fors. 
 
Ik maak dus bezwaar tegen het terugdraaien van deze maatregel. 


